
کرونا مانع حساسیت در لیگ دو فوتبال ایران نشد

امشب بُکش بُکش در لیگ دو فوتبال برای صعود
جدال چهار تیم لیگ دویی برای صعود به لیگ آزادگان

اینکــه  وجــود  بــا 
شــیوع کرونا باعث شد 
تا قهرمــان لیگ های مختلف فوتبال در ایران 
با تأخیر انجام شــود اما امشب جدال نفسگیر 
برای رســیدن به لیگ دسته یک دیدنی تر از 

قبل خواهد بود.
هفته بیســت و ششــم لیگ دســته دوم 
فوتبال باشگاه ایران امشــب در یک گروه به 
پایان می رســد تا چهره تیم های صعود کننده 

به لیگ یک و بازی پلی آف مشخص شود.
در کوران این فصل لیگ دسته دوم فوتبال 
باشــگاه های ایران 28 تیــم در دو گروه 14 
تیمی با هم رقابت دارند که در نهایت سه تیم 
به لیگ بالاتر و 6 تیم به دســته سوم سقوط 

خواهند کرد.
در گــروه الف ایــن رقابت ها شــهرداری 
همدان یکی از دو نماینده اســتان در لیگ دو 
امســال با تیم های اروند خرمشهر، شهرداری 
فومن، امید گناوه، استقلال ملاثانی، شهرداری 
آســتارا، خیبــر خرم آبــاد، اتــرک بجنورد، 
کاســپین قزوین، آوالان کامیاران، فولاد نوین 
اهواز، شــهید قندی یزد، میلاد مهر تهران و 

مس نوین کرمان همگروه بود.
هر چند ســرمربی این تیم که با حواشی 
زیادی دوباره ســکاندار این تیم محبوب شد 
تا امروز نتوانست انتظارات علاقمندان فوتبال 
همدان را برآورده کند و هر باز ی با بهانه های 
زیادی که در جیب داشت و رسانه ای می کرد 
برای شکســت و نتیجه نگرفتن های مکرر به 
دنبــال توجیه خود بود و امســال هم با هدر 
رفت حدود 1.7 میلیارد تومان اســمی ) شما 
بخوانیــد حدود 2 میلیارد( بــاز هم با افتخار 
تیمــی که مدعی صعود بودنــد را در لیگ تو 

ماندگار کردند.

در ایــن مجــال قصــد ارزیابــی عملکرد 
سرمربی شهرداری همدان که پر از انتقادهای 
ریز و درشت فنی و غیرفنی دارد نداریم فقط 
متذکر شــدیم که تیم هایــی که با یک پنجم 
امکانات شــهرداری و پرداخت دســتمزد به 
مراتب کمتــر از نماینده فوتبال همدان امروز 
در کــورس قهرمانی و صعود به دســته بالاتر 

هستند.
فراز و نشیبی که امسال لیگ دو به لحاظ 
نتیجه گیــری به خــود دید و داشــت باعث 
جذابیت زیاد این رقابت ها بود و در عین حال 
حواشــی فراوانی هم شاهد بودیم اما در گروه 
الف امشــب تیم صعود کننده به لیگ یک و 
دیگر تیم راه یافته به دیدار پلی آف مشــخص 

می شود.
بــا بررســی اجمالی جــدول 4 تیم خیبر 
خرم آباد، فولاد نوین اهواز، اســتقلال ملاثانی 
و شهرداری آســتارا می توانند با رقم خوردن 
نتایج خودشان و ســایر تیم ها یکی از این دو 

تیم باشند.
حســاس ترین بازی هفته پایانی را دو تیم 
فولاد نوین و خیبر خرم آبــاد در اهواز برگزار 
خواهند کرد که تیم برنده قطعا می تواند یکی 
از دو تیم برتر صعود کننده باشــد و کســب 

تساوی درد از هر دو تیم دوا نخواهد کرد.
خیبــر هفته قبل بازی شــش امتیاز خود 
را با تســاوی عوض کرد، اما حریف اهوازی با 
حساب 4 بر دو شــهید قندی یزد را از پیش 
رو برداشــت و با روحیه بهتری به این مسابقه 

حساس و سرنوشت ساز خواهد رفت.
حسن اشجاری و شــهرداری آستارا برگزار 
کننده بازی حســاس دیگر امشــب هستند و 
باید در قزوین به مصاف تیم کاسپینی بروند که 
خیالش از بقا و ماندگاری در لیگ دو راحت شده 

و به مراتب شهرداری چی های آستارایی شرایط 
بهتری نسبت به سایر رقبای خود دارد.

اســتقلال ملاثانی هم کــه در حال حاضر 
صدرنشین گروه است باید در خانه از تیم میلاد 
مهر تهران پذیرایی کند که شرایط مشابهی به 

کاسپین از نظر آسودگی بقا در لیگ دو دارد.
بــا ایــن حســاب و نتایج روبرو شــرایط 
شهرداری آستارا و استقلال ملاثانی از هر نظر 
بهتر از دو رقب دیگر اســت و باید منتظر بود 
که واقعا نتایج مسابقات در زمین و جوانمردانه 

رقم بخورد.
تشریفاتی ترین بازی این هفته بین دو تیم 
شــهرداری همــدان و آوالان کامیاران برگزار 
خواهد شــد که برد یا تساوی و شکست برای 

هر دو اصلا اهمیتی نخواهد داشت.
دو تیم اترک بجنــورد و امید گناوه که خطر 
ســقوط به لیگ پایین تر به عنوان تیم ســوم را 
احساس می کنند به ترتیب باید برابر تیم های شهید 

قندی یزد و شهرداری فومن به میدان بروند.
عدم حضور تیم اروند خرمشــهر برابر مس 
نوین کرمان هم باعث شــده تا مسی ها زودتر 
از بقیه تکلیف خودشان را برای ماندگاری در 

لیگ دو بدانند.
به عبارت دیگر امشب بکُش بکُش در لیگ 
دو فوتبال بــرای صعود وجــود دارد و چهار 
تیم بالانشــین برای رسیدن به آرزوهای خود 

بازی های سختی را باید تجربه کنند.
سازمان لیگ فدراسیون فوتبال با برگزاری 
همزمان مســابقات هفته های پایانی به دنبال 
ایجــاد جو متعــادل برای رقــم زدن فوتبال 
پاک اســت و باید دید این اتفاقات با توجه به 
حواشــی به وجود آمده اخیر که بحث شرط 
بندی در لیگ دو به رســانه ها کشــیده شده 

ختم به خیر خواهد شد یا خیر؟

10,250,000گرم طلای 18 
103,000,000بهار آزادی

53,500,000نیم
30,500,000ربع
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مرا اسکن کنید

ورزش از نگاه دوربین
مسی های لیگ برتری شدند

جشــن قهرمانی تیم مس رفســنجان که موفق شده بود چند هفته زودتر خود را به عنوان نخســتین تیم صعودکننده به لیگ برتر فوتبال ایران 
معرفی کند، بسیار شیک و با کمترین حواشی برگزار شد.

مسی ها با هدایت ربیعی یکی از مربیان نام آشنا و در عین حال جوان موفق شدند به این موفقیت در فوتبال ایران دست پیدا کنند.
آلومینیوم اراک هم دیگر تیم دسته اولی است که در هفته پایانی توانست خود را به بالاترین سطح فوتبال ایران برساند.

نقدی بر سخنان رئیس هیئت فوتبال استان کرمانشاه؛

توپ بی تدبیری  در فوتبال کرمانشاه را به زمین هیچ کس نیندازید
علیرضــا محبــی زنگنــه در نشســت بــا 
ورزشی نویســان ضمن اعلام آمادگی برای حضور 
دوباره بر مسند ریاســت هیئت فوتبال کرمانشاه، 
کرمانشاه  فوتبال  در  موجود  کاســتی های  تمامی 
طی دوره فعالیتش را به گردن همه به جز عملکرد 

ضعیف خودش انداخت.
فوتبال یکی از پرطرفدارترین و جذاب ترین رشته های 
ورزشــی در استان کرمانشاه اســت که طرفداران خود را 
دارد البته فوتبال کرمانشــاه تا دهــه 70 جایگاه ویژه ای 
در فوتبال ایران داشته اســت به گفته خود پیشکسوتان 
این رشــته، که زمانی پرچم فوتبال کرمانشاه را افراشته 

نگه داشته اند.
اما طی سال های بعد کرمانشاه در سراشیبی سقوط 
قــرار گرفت و هرروز کمرنگ تر از پیش در این رشــته 
ظاهرشــده است. بد نیست از پیشکســوتان این رشته 
یادی کنیم؛ به عنوان نمونه می توان آقایان زرافشــانی، 
رنجبــر و تیموری، عباس آبادی و مشــی باوی، اکبری 
سویه، سلطانی، بهمن امیری، سفیدی، تابعی، منوچهر 
امیــری، مرحوم غــلام شــریفی، علی بیــداد، هادی 
ســلیمانی، غوره دان، کنجیدی، مرحوم روشنی، هادی 
قلیچی، فرخشــاهی تا اســتحقاری و برادران ناظری، 
مشکوب، علی مرادی و خیلی های دیگر که نامشان در 
تاریخ فوتبال این اســتان ثبت شده است و افتخار این 

استان بوده و هستند.
اما پس ازآن دوران طلایی اســتان کرمانشاه هیچ وقت 
نتوانســت در جایگاه واقعی خود در ســطح کشــور قرار 
بگیرد. کمتــر از چند ماه بــه انتخابات هیئــت فوتبال 
کرمانشــاه مانده اســت و علیرضا محبی زنگنه ریاســت 
هیئت فوتبال استان در نشستی خبری که در 21 مرداد 
به مناســبت گرامیداشت روز خبرنگار برگزار شد، به ذکر 
نکاتی پرداخــت که جا دارد نقدی بــر صحبت های وی 

داشته باشیم.
علیرضــا محبی زنگنه برای بار چهارم در نظر دارد که 

کاندیدای ریاست هیئت فوتبال اســتان کرمانشاه شود، 
این در حالی است که ایشــان سابقه سه دوره یعنی 12 
سال ریاســت هیئت فوتبال کرمانشاه را در کارنامه خود 
دارد و این پرســش مطرح است که آیا این 12 سال برای 

ایجاد تغییر در یک هیئت کافی نبوده است؟
ســوال مهم این است که آقای محبی شما هر آنچه را 
در چنته داشــته اید را رو کرده اید و حال طی چهار سال 
آینده قرار است چه اتفاقی در هیئت با حضور شما بیفتد؟ 
آیا وقت آن نرســیده که تغییــر در مدیریت این هیئت 
انجام گیرد و خودتان از ریاست هیئت کناره گیری کرده 
و اجازه بدهید که نیروهای کارآمدتری پا به عرصه فوتبال 

کرمانشاه بگذارند؟
در طی 12 سال گذشته هیچ رویداد مهم فوتبالی در 
این اســتان انجام نگرفته! اینکــه برگزاری لیگ و کلاس 
فوتبال را جزو عملکردتان ذکر کردید باعث تعجب است.
همیشــه وقتی از ناکامی های این رشته بحث به میان 
می آید، می گویید ســرمایه گذار و اسپانسر ندارید اما ذکر 
این مهم گویا فراموش  شده است که شما چه اقدامی برای 
جلب اسپانســر و سرمایه گذار داشته اید؟ اینکه در اتاقتان 
نشســته اید و منتظرید اسپانسرها سراسیمه خودشان به 
سمت شما بیایند، آیا نشــانه عملکرد صحیح در ریاست 

هیئت فوتبال کرمانشاه است؟
چنین به نظر می رســد که شــما فوتبال این استان 
را در چنــد مدرســه فوتبال خلاصه کرده ایــد، آن هم با 
شهریه هایی که پدران و مادران تقبل می کنند؛ اگر کمی 
منصف باشیم این را نمی توان جزو عملکرد به حساب آورد 

چراکه بخش خصوصی بسیار بهتر از شما عمل می کند.
شــما در نشستتان بیان کردید درهای هیئت همیشه 
به روی پیشکســوتان فوتبال استان باز است، اما طی این 
مدت هیچ کدام از این پیشکسوتان در هیئت حضور پیدا 
نکرده اند تا انتقادات، راهکارها و پیشــنهادات خود را به 
شــما اعلام کننــد، البته باز عنوان کردیــد که برخی از 
این منتقدین هم که خود را پیشکســوت فوتبال استان 

می دانند، پیشــینه شاخصی ندارند که این اظهارنظر شما 
باز جای سؤال دارد! اما آیا یک بار برایتان این سؤال ایجاد 
نشده که چرا هیئت از طرف پیشکسوتان طرد شده است 
به جز چند نفــر که آن ها هم در هیئت مشــغول به کار 

هستند؟
راه دوری نرویم شــما در طی چهار سال گذشته 
نتوانســتید حتــی میزبانی جــام حذفــی را بگیرید 
حــالا یا چراغ های ورزشــگاه )نورپردازی( مناســب 
نبوده یا هتل پنج ســتاره برایتان مهیا نبوده اســت 
اما قابل توجه شــما به عنوان یک نمونه ما مســابقات 
مهم تری را در کرمانشــاه در شهرســتان قصرشیرین 

کرده ایم. برگزار 
از دیگر مشــکلاتی که خودتان به آن اشاره کردید، در 
بخش بانوان یکی از هزاران مشــکل نداشتن زمین چمن 
مناسب برای بانوان است، جناب محبی شما رئیس هیئت 

هستید از چه کسی انتظار دارید مشکلات را رفع کند؟
شــما در مقام اپوزیسیون هیئت صحبت می کنید این 
در حالی اســت که بالاترین مقام هیئت دست شماست. 
در جای دیگر اشــاره کردید تقریبــاً از میدان آزادی به 
ســمت جنوب شهر کرمانشــاه زمین چمنی وجود ندارد 
آقای محبی این از لطف شــما به مناطــق کم برخوردار 
حاصل شــده اســت و الآن از چه کســی انتظــار دارید 

مشکلات را گردن بگیرد؟
پاس کاری مشــکلات از شما به ریاست اداره ورزش و 
جوانان و ســیکل معیوب و ناقص آنچه کمکی به جوانان 
این شــهر می کند؟ از مشکلات شهرســتان ها و ورودی 
بازی ها و نارضایتی فوتبالیســت ها و مربیان و نداشــتن 
زمین چمن مناسب در شهرستان ها و عدم شفافیت مالی 
هیئت و مشــکلات بخش بانوان و ناکامی در فوتسال و... 

بگذریم
گفتنی اســت این مطلب صرفاً نقدی بر صحبت های 
رئیس هیئت فوتبال بود اما نقد عملکرد شما را در آینده 

حتماً بررسی خواهیم کرد.

مدیران هیئت دو ومیدانی کرمانشاه جیبشان خالی است
سپهرغرب، گروه ورزشی: رئیس هیأت دو ومیدانی 
استان کرمانشاه گفت: در وضعیت مالی فعلی حساب 
هیئت کاملا خالی اســت؛ در این شــرایط خیلی ها 
می گویند حالا که پول ندارید درب هیئت را ببندید.

ورزشکاران و مسئولین هیئت دو ومیدانی استان جهت 
کاهش مســائل و مشکلات مالی این هیئت گرد هم آمده و 
ســعی کردند در یک فضای دوستانه مشکلات خود را حل 
کنند، مشکلاتی که به نظر می رسد با گفتمان حل نمی شود 

بلکه حلال مشکلات جای دیگری است.
در نشست هم اندیشی هیئت دوومیدانی استان کرمانشاه 
رئیس این هیئت، اظهارکرد: در وضعیت مالی فعلی حساب 
هیئت کاملا خالی اســت و تربیت بدنی نیــز مبلغی را به 
حساب این هیئت واریز نکرده است، در این شرایط خیلی ها 

می گویند حالا که پول ندارید درب هیئت را ببندید.
احمد روشــن زاده ادامه داد: مگر با بســتن درب هیئت 
مشــکلی حل می شــود، در این شرایط ســعی کرده ایم با 
اســتفاده از ارتباطات مســئولان و هیئت رئیســه هیئت، 
زمینه جذب اسپانسر را فراهم کنیم، اما باور کنید مشکلات 
اقتصادی دامن گیر همه شــده و جذب اسپانسر در شرایط 

فعلی واقعا سخت است.
وی با اشــاره به مشــکلات مالی صریح کــرد: صادقانه 
بایــد گفت علی رغــم تلاش های کادر هیئــت، هیچ کدام 
از ایــن افراد ریالی دســتمزد دریافــت نمی کنند و در این 
شرایط ســعی می کنند تمام توان خود را جهت حمایت از 

ورزشکاران خود به کار بگیرند.
رئیس هیئت دو ومیدانی اســتان کرمانشــاه با گلایه از 
ورزشکاران و برخی رسانه های ناآگاه، گفت: برخی افراد در 
این شرایط مالی، به صورت کاملا مغرضانه اقدام به قضاوت 

یک طرفه در مورد ورزش دو ومیدانی استان می کنند.
وی خاطرنشــان کــرد: هیئــت دو ومیدانــی یکی از 
مدال آورتریــن رشــته های ورزش در المپیک اســت، اما 
هیئت ما بــرای کوچک ترین امکانات بایــد روزها و ماه ها 
خواهش کنــد و اداره کل ورزش و جوانان از تامین برخی 

سخت افزارهای که در توان اوست خودداری می کند.
روشن زاده با اشــاره به درخواســت این هیئت از اداره 
کل ورزش و جوانــان جهت در اختیار گذاشــتن بخشــی 
از ورزشــگاه 15 خرداد، خاطرنشــان کرد: در ورزشگاه 15 
خرداد چندین رشته نامرتبط با این مجموعه فضاهایی را در 
ابعاد وســیع در اختیار گرفته اند، اما رشته هایی که فعالیت 
اصلــی آن ها در این مجموعه قرار گرفته اســت از کمترین 
فضا محروم هســتیم و ورزشــکاران ما باید در کنار زمین 

لباس خود را عوض کنند و یا وسایل خود را قرار دهند.
وی ادامه داد: رشته دو ومیدانی استعداد خوبی در کسب 
نشــان المپیک دارد، ورزشکاران این رشــته در حالی که 
عموما از اقشار ضعیف جامعه هستند در شاخه های مختلف 

دو و پرتابی، استعداد کسب مدال های معتبر را دارند.
روشــن زاده اضافه کرد: در حالی که هیئت دو ومیدانی 
چهار اتاق درســت و حســابی، یک رختکن و یا ســرویس 

بهداشــتی و یا حمام مناســب ندارد، مســئولان اداره کل 
ورزش و جوانــان از ما می خواهند که بــا امکانات موجود 
مدال آوری کنیم، آیا کسب نشان با این شرایط واقعا ممکن 
اســت؟ آیا از هیئت هایی که حداکثــر فضا و امکانات را در 
اختیار آن ها قــرار داده اید نیز همین توقــع مدال آوری را 

دارید؟.
در ادامه این جلســه همایون همتی یکی از مدال آوران 
این رشــته ورزشی با گلایه از عدم تامین مالی ورزشکاران، 
گفت: وظیفه یک ورزشــکار تلاش برای کســب موفقیت و 
وظیفه مســئولین هیئت حمایت مادی از این ورزشکاران 
اســت اما در شــرایط فعلی فضا به سمتی پیش رفته است 
که ما برای تامین کمترین امکانات باید با مسئولین هیئت 

مدت ها گفت وگو کنیم.
همتــی ادامــه داد: دو ومیدانی یک ورزش عاشــقانه 
اســت و فعالیت در این رشته ورزشــی هیچگونه درآمدی 
را متوجــه ورزشــکاران نمی کنــد، ما باید خــود را برای 
مســابقات شــهریورماه آماده کنیم اما از تامین یک جفت 
کفش حرفه ای دو و میدانی عاجز هســتیم، نمی دانم چرا 
مســئولین اداره کل ورزش و جوانان از این رشــته ورزشی 

حمایت نمی کند؟
وی با مخاطب قــرار دادن نوجوانان و جوانان حاضر در 
جلســه، یادآور شد: ورزشکاران زیادی هم اکنون در ابتدای 
این رشــته ورزشــی قرار دارند و ممکن اســت با مشاهده 
وضعیت نامناســب ما، از فعالیت در این رشــته ورزشــی 
دلسرد شوند، با چه امیدی می خواهیم زمینه فعالیت خود 

و نوجوانان را در آینده فراهم کنیم؟.
همتی خاطرنشــان کرد: زمانی که پیشنهاد همکاری از 
سایر استان ها به ما می شــود مسئولان ورزش استان به ما 
می گویند به استان خود تعصب و عرق داشته باشید، سئوال 
من این اســت که چرا این مســئولان استان زمینه عرق و 

تعصب را فراهم نمی کنند.

پژمان یارولی یکی دیگر از ورزشکاران مدال آور رشته دو 
ومیدانی در این جلسه، تصریح کرد: برای هر جلسه تمرین 
باید 100 کیلومتر را با ماشــین خود از روســتا تا ورزشگاه 
آزادی طــی کنم و از درب ورودی بــه نگهبان پارکینگ و 
مسئول پیست و مربی باید هزینه پرداخت کنم، این دقیقا 
وضعیت یک ورزشکار دو ومیدانی در استان کرمانشاه است.

یارولی ادامه داد: بخشــی از جوایز من ممکن اســت از 
طریق فدراســیون تامین نشده باشــد، من از مسئولان دو 
ومیدانی اســتان می پرســم چرا حمایــت لازم از ما جهت 
گرفتــن حقمان از فدراســیون صــورت نمی گیــرد و ما 

نمی توانیم جایزه خود را از فدراسیون بگیریم؟.
رئیس هیئت دو ومیدانی کرمانشاه با بیان مطالبی مصرانه 
بر اجرای قانون در پیست های دو ومیدانی شهرستان تاکید 
کرد و گفت: ملاک فعالیت ما در پیســت های دو ومیدانی 
کرمانشاه، قانون اســت و اجازه فعالیت هیچ ورزشکاری را 

خارج از چهارچوب قانون نمی دهیم.
عابدین مرادی اظهار کرد: برخی از ورزشــکاران ســایر 
رشــته های ورزشی اســتان که برای تمرین هوازی به این 
اســتادیوم می آیند تن به قوانین و مقررات حاکم بر پیست 
نمی دهند و زمانی که ما با هیئت مربوطه صحبت می کنیم، 
حاضر به تذکر و اصلاح رفتار ورزشــکار خود نیســتند این 
مســاله باعث می شود در جلســات بعدی از ورود آن ها به 

پیست جلوگیری کنیم.
وی یادآور می شــود: در سال های اخیر شاهد درخشش 
ورزشــکاران بســیار زیادی در استان کرمانشــاه هستیم، 
امــا زمان درخشــش هر ورزشــکار هیچ کســی از مربی 
آن ها ســئوال نمی کند و همین مســاله باعث گمنام بودن 

ورزشکاران استان شده است.
در طرح هــای آمایــش ســرزمینی ، دو ومیدانی یکی 

را  ورزشــی  رشــته های  مســتعدترین  از 
در اســتان کرمانشــاه می شــود، مجموعه 
ورزش هایی که بیش از چهل نشــان معتبر 
در مســابقات جهانی و المپیــک را به خود 
اختصاص داده اســت و اگر مجموعه بیست 
رشته دو ومیدانی مســابقات پارالمپیک در 
کلاس های مختلف را به ایــن تعداد اضافه 
کنیم، شاهد ظرفیت بسیار بالای مدال آوری 
در این مجموعه خواهیم بــود، اما با وجود 
این اســتعداد و ظرفیت مدال آوری توجه به 
تامین زیرساخت ها و نیازهای حداقلی برای 
ورزشکاران و مسئولان هیئت تبدیل به یک 
معضل شــده اســت به نحوی که ورزشکار 
مدال آور از خرید یک جفت کفش و مسئول 
هیئت از تامین یک رختکن برای ورزشــکار 
خود عاجز اســت. حال سئوال اینجاست که 
مسئولان اســتان به چه نحوی مجموعه دو 
ومیدانی را در چهارچوب تصمیم گیری های 

خود قرار داده اند؟.

فرشید 
گل محمدی

درخشش دختران ملایری در مسابقات پنچاک سیلات کشور
ســپهرغرب، گروه ورزشی: سیلات کاران 
دختر ملایری با کسب عناوین قهرمانی، نایب 
قهرمانی و سومی مســابقات آنلاین پنچاک 

سیلات دختران کشور خوش درخشیدند.
ســیلات کاران دختــر ملایــری با شــرکت در 
مسابقات آنلاین پنچاک سیلات دختران کشور در 
رده های سنی خردســالان، نونهالان و نوجوانان بار 
دیگر توانســتند به لطف خداونــد و همت و تلاش 
خستگی ناپذیر خود با کسب عناوین قهرمانی، نایب 
قهرمانی و ســومی مسابقات آنلاین پنچاک سیلات 
دختران کشور افتخاری دیگر را برای ورزش این آب 

و خاک به ارمغان آورند.
در پایان این دوره از مســابقات صحرا نوروزی 
و الهه تکلو بیغــش در آیتم مهارت های تندینگ 
گروهی خردسالان مقام اول، فاطمه روستایی در 
آیتم گاندا نونهالان مقام ســوم و خانم یاســمین 

زنگنــه مقام دوم فرم تونــگال نوجوانان را از آن 
خود کردند.

ســپهری نیا مســئول و سرپرست اداره ورزش 
و جوانــان شهرســتان ملایــر در پیامی کســب 
ایــن مقام های ارزشــمند را بــه جامعه ورزش و 
و مربیان  اســتان  هیئت های رزمی شهرســتان، 
و خانــواده محتــرم این عزیــزان تبریک گفت و 
بهروزی، موفقیت و تندرســتی آن ها را از خدای 

خود خواستار شد.
شایان ذکر است این قهرمانان تمرینات خود را 
به صورت آنلاین زیر نظر مربی خود فاطمه امیری 
پــری انجام و با شــرکت در این مســابقات نتیجه 
زحمات خود را با کســب مقام های قهرمانی، نایب 

قهرمانی و سومی در کشور دیدند.
گفتنــی اســت ایــن مســابقات بــا حضــور 

شرکت کنندگانی از 12 استان کشور برگزار شد.


